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Rok 2023 vnímám především jako období, 
kdy jsme v podstatě završili naše dílo, splnili 
slíbené. Před šesti lety jsme se zavázali rodičům, 
kteří nám svěřili to nejcennější, že uděláme vše 
pro to, aby jejich děti mohly v programu Začít 
spolu absolvovat celý první stupeň. 

A v červnu se celý cyklus uzavřel, dojemným 
rituálem jsme se rozloučili s našimi prvními 
páťáky. Silný moment pro celý náš spolek. 
Zároveň šlo o rozloučení radostné, vždyť naše 
absolventy, kteří získané znalosti a dovednosti 
zužitkovali ve velmi vydařených závěrečných 
projektech, budeme vídat dále, všichni se k naší 
radosti rozhodli využít nabídky Čapkárny, opět 
udělat krok do neznáma a zapojit se do nově 
vznikající šesté třídy s prvky programu Začít 
spolu. Velké díky patří vedení školy za umožnění 
vzniku této inovativní třídy a především pak 
všem odvážným pedagogům z druhého stupně, 
kteří se rozhodli na tuto zatím nevyšlapanou 
cestu vydat coby průvodci. Vzdělávací program 
Začít spolu je zatím ukotven pouze pro MŠ 
a první stupeň ZŠ, přesto nejsme v rámci ČR 
jediná vlaštovka snažící se alespoň základní 
principy překlopit do druhostupňové výuky, 
a tak vzájemná inspirace a společné hledání 
cest povede, pevně věřím, ke zdárnému 
výsledku. Jsem nadšená, že naše průkopnická 
práce nekončí a já se na ní opět, tentokrát spolu 
s týmem skvělých kolegů z druhého stupně, 
můžu podílet. 

Protože ale výzev není nikdy dost, ani naše 
spolková práce nekončí. Snažíme se postupně 
rodičům a dětem nabízet co nejvíce all inclusive 
přístup (bez hektických nákupů a front 
v papírnictvích na začátku školního roku 
a vybírání desetikorun v průběhu roku), 
podporujeme naše skvělé průvodkyně 
a asistenky v dalším vzdělávání, inovujeme 
vybavení tříd, stále vylepšujeme školní zahradu, 
kterou máme v opatrovnictví. Za podpory školy 
jsme dětem mohli nabídnout speciální 
odpolední klubík nahrazující klasickou družinu. 
V týmu jsme nově přivítali dvě velké posily, Andy 
– coby asistentku žluté třídy, Kamča po 
odchodu Jany, která bude nadále na druhém 
stupni provázet Lojzíka, skvěle zapadla do třídy 

oranžové. Po letech tápání jsme našli tu nejlepší 
učitelku angličtiny ever – Vlaďku. A pokud 
(stejně jako já) rádi čtete chytlavé příspěvky na 
spolkovém Facebooku, tak ty jsou dílem Idy, 
která tuto sociální sítí nově spravuje a my jsme za 
tuto pomoc opravdu vděční. 

Školní rok jsme tradičně zahájili společnou 
sobotou, tentokrát ale poprvé mimo školu, 
přesunuli jsme se do úžasného prostředí 
Akademie Libchavy, kde každý kout dýchá 
inspirací a pohodou. Plán zněl jasně: stmelení 
rozšířeného týmu, vyřešení praktických 
záležitostí, které s sebou každé září přináší, 
stanovení termínů hlavních akcí nadcházejícího 
školního roku. Všichni cítíme v kostech, že se 
rozhodně máme na co těšit. A měsíce, 
které následovaly, toto tušení stoprocentně 
potvrdily. O tom ale více až na dalších stranách. 

Své zamyšlení bych ráda uzavřela poděko-
váním. Především mým skvělým kolegům 
/přátelům ze spolku. Klárko, Míšo, Simi, Vojto. 
Naše práce se dnes dotýká téměř padesáti 
rodin. To rozhodně není one woman job. A bez 
vás, vaší podpory, pomoci, spolehlivosti, 
moudrých rad a ochoty naslouchat, by Škola pro 
mě nešlapala jako dobře namazaný stroj. Také 
díky ženám, které každý den otvírají svá srdce 
a často i náruče, tráví večery a víkendy nad 
přípravami, vzdělávají se a přemýšlí, jak svou 
výuku posunout ještě dál, a hlavně dětem dávají 
prostor, aby se mohly v co největší míře rozvíjet. 
Andy, Jančo, Janko, Kamčo, Lucko, Míšo jste 
prostě skvělé! Díky i všem rodičům, za důvěru. 
I další rok budeme dělat vše pro to, abychom 
ji nezklamali.

    

Ze spolku

Káča Kapounová, předsedkyně spolku



Akce roku 2023
Centra pro rodiče
V březnu si naše průvodkyně připravili 
ukázku center aktivit pro rodiče. Centra 
jsou opravdu v centru nejen naší snahy 
o to, jak co nejlépe začít spolu. Spolu se 
učit, tvořit, diskutovat a přirozeně se 
učit. Tentokrát to měli možnost prožít 
rodiče.

Férová snídaně
Na školní zahradě jsme připravili 
na sobotu 13. května férovou snídani. 
Rádi jsme podpořili tuto tradiční akci 
na podporu fair trade pěstitelů po celém 
světě. Pochutnali jsme si na různých 
dobrotách a zároveň podpořili 
spravedlivý obchod. Bylo skvělé se 
setkat a společně si užít krásné 
dopoledne s přáteli. Tato akce nám 
ukázala, jak důležité je podporovat 
etické výrobky a férové podmínky 
pro pracovníky po celém světě.

Zahradní slavnost
Na konci školního roku proběhla 
zahradní slavnost, která završila celý rok 
plný zážitků a učení. Atmosféru podtrhlo 
skvělé počasí a přítomní si mohli 
vychutnat dobré jídlo a pití. Jedním 
z vrcholů akce bylo divadelní 
představení Tři sestry, které si děti 
připravily ve spolupráci s Jankou. Rodiče 
byli nadšení a děti si užily potlesk 
a uznání za jejich úsilí.
Slavnost byla zahájena dojemným 
rituálem, kdy se všichni rozloučili 
s prvními páťáky a zároveň jsme přivítali 
nové prvňáčky. Tento silný moment 
zanechal hluboký dojem na všechny 
přítomné a byl krásným zakončením 
školního roku. Celá akce ukázala silné 
společenství a radost z dosažených 
úspěchů.



Prezentace projektů páťáků
Když se fantazie potká s realitou a je 
potřeba řešit potenciální rozpočty na 
vybudování pekárny, renovaci hřiště, 
dobročinnou akci… Nebojíme se tomu 
páťáky vystavit, aby mohli ukázat, jaké 
dovednosti k tomu za ty roky posbírali.

Eliška Jílková: Dětský domov

Antonín Jukl: Pumptrack

Jan Kubíček: Bezlepková prodejna 
U Dvou bratrů

Ella Patočková: Zvýšení pohybu obyvatel 
Ústí nad Orlicí prostřednictvím vycházek 
se psy

Aneta Pirklová: Rekonstrukce hřiště 
v České Třebové

Sebastian Seidl: Multifunkční skatepark 
hřiště

Marie Schmidt: Vermikompostér do třídy

Alois Jakub Slovák: Hry na chodník

Radim Šebetka: Půjčovna sportovního 
vybavení

Kryštof Trávníček: Parkourové hřiště



Teambulding v Akademii Libchavy
Před začátkem školního roku jsme se 
seznámili s novými posilami našeho 
týmu a společně jsme probrali naše 
potřeby a představy. To vše se odehrálo 
v inspirativním prostředí libchavské 
Akademie, které nám dodalo novou 
energii a motivaci do práce. Bylo skvělé 
poznat nové kolegy a sdílet s nimi naše 
plány a cíle pro nadcházející školní rok. 
Takto připraveni jsme se těšili na 
společné výzvy a úspěchy, které nás 
čekají.

Zahájení školního roku
Zahájení školního roku 2023/2024 
proběhlo ve velkém stylu. Průvodkyně 
a asistentky dětem a jejich rodičům 
představily, co nás tento školní rok čeká. 
Celý rok bude ve znamení cesty tradic 
ve všech čtyřech ročních obdobích. 
Děti se mohou těšit na mnoho 
zajímavých aktivit a zážitků, které nás 
čekají v průběhu roku. Tento slavnostní 
začátek navodil skvělou atmosféru 
a připravil nás na další společné 
dobrodružství, přišel se podívat pan 
ředitel i pan starosta.

Táborák Andrlův chlum
Rádi se společně potkáváme, a tak jsme 
v září uskutečnili tradiční táborák. 
Za ohýnkem a opékáním na Andrláku 
nás dovedla i krásně připravená cesta. 
Užili jsme si vzájemnou společnost zase 
trochu jinak.

Výchova bez poražených
Společné vzdělávání v respektujícím 
přístupu je jedním z našich poslání, 
a tak v listopadu proběhl seminář 
s Janem Kumstátem na téma výchova 
bez poražených. Ve zkratce byl o tom, 
jak se nenechat semlít a ani nesemlít 
naše děti. Prostě jak s nimi a ne proti 
nim.



Vánoční besídka
V prosinci proběhla i další potkávací 
akce – vánoční besídka. Děti si 
nachystaly kromě zpívání o malých 
sněhových vločkách i představení 
O dvanácti měsíčkách. Sklidily obrovské 
ovace a krásný zážitek dokreslil adventní 
pohodu. 

Jarmark
V prosinci se konal v rámci celé školy 
i tradiční jarmark. Naše třídy se 
pochlubily svou zručností a prodávaly 
vlastní rukodělné výrobky. Zájem byl 
nejen mezi vlastními rodiči. :) Motivace 
byla slušná, utržené peníze šly do 
třídního fondu. Děti pak hlasovaly, 
jak peníze použijí.

Společně za úsměv
Zúčastnili jsme se sbírky Společně za 
úsměv pořádané obchodním družstvem 
KONZUM. Za získané peníze také tímto 
děkujeme. Použili jsme je na nákup 
vybavení do keramické dílny.

Brigády
Proběhlo několik brigád na zahradě, 
které se točily okolo zvelebování zeleně, 
ale i budování venkovní učebny. Díky, 
všem, kteří jste se nejen do této akce 
zapojili, zvláště Ondrovi Staňkovi, Pepovi 
Kapounovi a za přízeň a inspiraci Martinu 
Faltovi.



Třídy ve školním 
roce 2023/2024

Žlutá třída 
– provází Mgr. Jana Trávníčková 

a asistentka Andrea Doutnáčová

 1.  ročník: 
Eduard Baláš, Milo Dinh, Barbora Maličká, 

Kryštof Šeda a Julie Štěpánová

 2.  ročník: 
Alžběta Horáčková, Ondřej Jakubec, 

Mikuláš Kapoun, Mikuláš Staněk 
a Elisabeth Šusterová

 3.  ročník: 
Alexandr Bureš, Stanislav Hrabovský, 

Miriam Kovářová, Sára Neťuková 
a Štěpán Pavlík

Zelená třída 
– provází Mgr. Jana Balášová 

a asistentka Michaela Tomášková

 1.  ročník: 
Vít Jakubec, Tobiáš Skalický, Mikuláš Stuchlík, 

Julie Václavíková a Nikolas Votava

 2.  ročník: 
Adam Jakesch, Tadeáš Javůrek, Sofie Němcová, 

Tomáš Slovák a Jasmína Tomášková

 3.  ročník: 
Šimon Javůrek, Matyáš Švec, 

Josef Trávníček, Anežka Valíková 
a Benjamin Vinzens

Oranžová třída 
–  provází Mgr. Lucie Brodská
a asistentka Kamila Kolářová

 4.  ročník: 
Antonín Baláš, Jakub Čevona, Dominik Jakubec, 

Eliška Javůrková, Valerie Juklová, Zuzana Kadlecová, 
Josefína Kapounová, Matěj Patočka, Dorota Skalická, 

Ondřej Šilar a Klára Valíková

5. ročník: 
Rozálie Jakubcová, Kryštof Kašpar, 

Adéla Kovářová, Jonáš Kubíček, 
Marian Pokorný, Eliška Trnková 

a Berenika Leila Železová.



Jak probíhal rok 2023 
v našich třídách očima dětí

Na začátku ledna jsme pomáhali s Tří-
královou sbírkou, a tím mohli přispět na 
dobrou věc. Pak jsme měli naše tradiční 
společné bruslení, kde jsme si užili spou-
stu zábavy na ledě. Jedním z nejlepších 
dnů byl středověký a rytířský den. 
Vyráběli jsme si zbraně a štíty, zkoušeli 
jsme středověké tance a cítili se jako praví 
rytíři a dámy. Pečení sušenek ve školní 
kuchyni byla další super aktivita, při které 
jsme si mohli nejen vyzkoušet pečení, 
ale také ochutnat výsledky naší práce. 
Děti z oranžové třídy měly přespávačku 
ve škole plnou super zážitků. Exkurze 
v kobercích Breno byla poučná, protože 
jsme tam trénovali počítání obvodu 
a obsahu, což nám pomohlo lépe pochopit 
matematiku v praxi. Také jsme testovali 
naše chuťové buňky, zkoušeli různé chutě 
a bavili se při tom. Na závěr ledna jsme 
měli slavnostní předávání pololetního 
vysvědčení, které jsme oslavili hostinou 
s dobrotami, které jsme sami připravili.

 Leden 



V únoru jsme měli karneval plný různých masek a srandy. 
Bylo skvělé vidět všechny ty kreativní kostýmy a užít si 
den plný tance a her. Zájemci se mohli vydat lyžovat 
a snowboardovat s Luckou do Říček, všichni jsme si to 
moc užili. Také jsme měli prezentace o různých státech 
Evropy, kde jsme se dozvěděli spoustu zajímavostí 
o našich sousedech. Jedním z nejzajímavějších momentů 
byla návštěva muzea na téma sňatky. Viděli jsme, jak se 
svatby slavily v různých dobách a kulturách, a dozvěděli 
jsme se o tradicích a zvycích spojených s tímto 
významným životním krokem. 

Únor



V březnu roku 2023 nás navštívily děti z mateřské školy Klubíčko, a my jsme jim mohli 
ukázat, jak se učíme a všechny naše pomůcky. Někteří z nás tam měli sourozence, 
kamarády nebo bratrance a sestřenice. Bylo to moc milé setkání. Vojta Pavlík nám přišel 
vyprávět o světě mikrobů a antibiotik, a dokonce jsme si mohli otestovat, kolik bakterií se 
vyskytuje na našich dlaních. Pan Jukl nám názorně ukázal, jak fungují hasící přístroje. 
Oranžová třída byla kreslit budovy na náměstí v rámci tématu renesance a baroko. Viděli 
jsme krásné stavby a snažili se je co nejlépe zachytit na papír.

Březen



V dubnu jsme zažili kupu srandy v rámci 
Dne bez tašek. Své svačiny jsme zabalili 
do košíků, kočárků, hrnců, kufrů, sváza-
ného oblečení… popustili jsme uzdu své 
fantazie a bavili se nápaditostí ostatních. 
Některé z nás si připravili prezentace na 
téma vynálezy, kde jsme se dozvěděli 
o mnoha zajímavých objevech a vyná-
lezech, které změnily svět. Další den byl 
věnován deskovým hrám, kde jsme si 
zahráli naše oblíbené společenské hry. 
Potom jsme si vyzkoušeli upéct vánočky 
s paní Trávníčkovou. Starší děti se vydaly 
vzdělávat do Prahy.

Duben



Během května jsme si mimo jiné vyzkoušeli ušít bylinkový 
pytlíček. Měli jsme možnost pozorovat dravce a sovy. Bylo 
fascinující sledovat tyto tvory a dozvědět se více o jejich 
životě a zvyklostech. V květnu jsme navštívili minigolf, 
kde jsme si mohli vyzkoušet své dovednosti a soustředění. 
Potom jsme se zapojili do orientačního běhu, který nás nejen 
fyzicky, ale i mentálně vyzval k hledání správných cest 
a řešení úkolů. Děti z oranžové třídy vyrazily na výlet do 
olomoucké ZOO.

Květen



Těch pár dní na Kašparově chatě 
v Petrovičkách bylo opravdu inten-
zivním načerpávacím a zároveň 
vyčerpávajícím zážitkem pro nás děti 
i naše průvodkyně. Zabalili jsme si 
batohy a plní nadšení jsme vyrazili do 
přírody, abychom prozkoumali svět 
kolem sebe, objevili nové dobro-
družství a utužili kolektiv. Zažili jsme 
spoustu nevšedních zážitků, srandy 
a objevovali jsme krásy přírody. Přijeli 
jsme unavení, ale šťastní a plni nových 
vzpomínek.

Škola v přírodě



Červen je vždy nabitý akcemi. Jsme často venku a užíváme si posledních pár dní před 
prázdninami. Zúčastnili jsme se tradičního atletického čtyřboje, kde jsme soutěžili 
v běhu, skoku do dálky a hodu koulí. Poté jsme se naučili pravidla silničního provozu 
a získali jsme průkaz cyklisty na dopravním hřišti. Někteří z nás to hned zúročili na 
cyklovýletě do Dolní Dobrouče. Zelená třída si užila výlet do Litomyšle, kde mimo jiné 
navštívila zámek a osvěžili jsme se ve fontáně v zámecké zahradě. Děti z oranžové třídy 
zažily sportovní den na fotbalgolfu v Litomyšli. Jedním z nezapomenutelných momentů 
byla návštěva Minieurolandu, kde jsme se podívali na miniaturní modely slavných 
evropských památek a budov. Bylo fascinující vidět tak detailní zmenšeniny známých 
míst a dozvědět se více o jejich historii a významu. Krásnou událostí bylo navštívení naší 
Zuzky, která nás pozvala k sobě na zahradu, pohostila nás a připravila si pro nás pěkný 
program. Poslední školní den byl plný radosti i dojetí z loučení. Děkujeme průvodkyním za 
nezapomenutelné zážitky a těšíme se na další společné dobrodružství.

Červen



A je to tady, po letních prázdninách se 
opět vracíme do našich milovaných tříd, 
někteří z nás přicházejí poprvé a společně 
se těšíme, co všechno v následujícím 
školním roce zažijeme. Naše průvodkyně 
a asistentky si pro nás a naše rodiče 
připravily krásné přivítání v kostýmech 
r o č n í c h  o b d o b í  a  s e z n á m i ly  n á s 
v tématem letošního školní roku – 
tradicemi. Začali jsme poznávat nové 
kamarády, školou a novými asistentkami. 
Bylo to skvělé potkávat nové tváře 
a budovat nová přátelství. Společně jsme 
také tvořili pravidla pro naše nově vzniklé 
třídní kolektivy. Každý měl možnost 
přispět svými nápady a pomoci vytvořit 
příjemné a respektující prostředí pro 
všechny. Zapojili jsme se do akce Ukliďme 
Česko, kde jsme pomáhali čistit naše 
okolí. Bylo úžasné vidět, kolik toho 
můžeme společně udělat pro přírodu 
a naši komunitu. Navštívili jsme také 
Střední školu uměleckoprůmyslovou, 
kde jsme viděli různé umělecké projekty. 
Jednou z nejzajímavějších zkušeností byla 
ukázka 3D tisku. Bylo fascinující sledovat, 
jak se z digitálního modelu stává skutečný 
objekt. Někteří z nás si dokonce mohli 
vyzkoušet, jak 3D tiskárna funguje.

Září



V říjnu jsme se ponořili do tajů vesmíru a sluneční soustavy. Učili jsme se o planetách, 
hvězdách a galaxiích. Další skvělou aktivitou bylo sázení vyrostlých stromů do jejich 
přirozeného prostředí. Pomáhali jsme přírodě a učili se o důležitosti lesů. Navštívili jsme 
také ordinaci zubaře, kde jsme se dozvěděli, jak správně pečovat o naše zuby. Vyzkoušeli 
jsme si, jaké to je prodávat reality. Naučili jsme se základy obchodování s nemovitostmi 
a zkusili si roli realitních makléřů. Navštívili jsme autosalon, kde jsme si prohlédli 
nejnovější modely aut a dozvěděli se o technologických novinkách v automobilovém 
průmyslu. V muzeu jsme navštívili expozici „Příběh chleba“, kde jsme se dozvěděli 
o historii a výrobě tohoto základního jídla. A na závěr měsíce jsme slavili Halloween! Přišli 
jsme v různých kostýmech, vyřezávali dýně a užili si spoustu zábavy s halloweenskými 
hrami a soutěžemi.

Říjen



Povídali jsme si o svátku Dušičky, kde jsme si připomněli 
význam tohoto svátku a jak se slaví. V listopadu jsme se 
vydali poznávat naše město, objevovali jsme jeho historii 
a zajímavá místa. Oranžová třída navštívila Českou národní 
banku v Praze, kde jsme se dozvěděli mnoho o penězích 
a finančním systému. Měli jsme také besedu s městskou 
policií, která nás naučila o bezpečnosti a správném chování 
v různých situacích. Navštívili jsme probíhající rekonstrukci 
Penny marketu, kde jsme se podívali, jak probíhá 
modernizace obchodních prostor a jaké novinky nás čekají. 
A nakonec jsme prezentovali o lidském těle. Každý z nás si 
připravil zajímavosti o různých částech těla a jejich 
funkcích.

Listopad



Prosinec

V prosinci jsme si zatančili v rámci akce 
“Tančí celá škola”. Dalším zajímavým 
a poučným programem v rámci Čapkárny 
byl Fyzikální cirkus, který nás uchvátil 
úžasnými fyzikálními experimenty a triky. 
Oranžová třída se vydala na výlet na 
Velkou Deštnou - tématem pro tento 
měsíc byla Česká republika. Cestou na 
vrchol jsme plnili různé úkoly a hádanky.  
Vyráběli jsme adventní věnce v zahrad-
nictví Šťastný. Poté jsme se zapojili do 
vánočního jarmarku, kde jsme prodávali 
naše výrobky a užívali si vánoční atmo-
sféru. Adventní návštěva kostela nám 
přiblížila význam Vánoc a naplnila nás 
klidem a pokojem. Vrchol měsíce byla 
vánoční besídka, kde jsme předvedli naše 
připravené vystoupení a užili si společný 
čas s rodinami a přáteli.



Janča Balášová
Uplynulý rok mi dal mnoho nových 
zážitků a zkušeností. Přivítali jsme 
asistentky Andy a Kamču, které nám 
všem přinesly čerstvý vítr do plachet. 
Měla jsem možnost prožít skvělé chvíle 
s dětmi, což bylo nesmírně obohacující. 
Rok nám také přinesl výzvy, které mě 
posílily a rozšířily mi mé pedagogické 
dovednosti. Díky skvělé spolupráci 
s celým týmem a vaší podporou jsme 
společně dosáhli mnoha úspěchů.

Míša Tomášková
Tento školní rok 2023/2024 byl pro mě 
velkou změnou. Převzala jsem zodpo-
vědnost za naše děti v odpoledním 
klubíku (družince). Tato zkušenost mě 
velmi obohatila. Také se rozšířil náš 
dream team o nové kolegyně Kamču 
a Andy a také nesmím zapomenout 
na Vlaďku.

Janka Trávníčková
Dobrodružství, výzva a povzbuzování dětí 
k překonávání svých limitů. V běhu, 
vytrvalosti a trpělivosti, aby se po práci 
dostavil blažený pocit vítězství. Divadelní 
umění dětí a každý jejich úsměv je mi 
vzácnou vzpomínkou a darem

Andy Doutnáčová
Jsem ráda, že mohu být součástí týmu lidí, 
kteří o přístupu k dětem smýšlí podobně 
jako já. Získala jsem nové přátele a do 
práce se těším. Děkujia přijetí a důvěru, 
které se mi dostalo.

Zpětná vazba průvodkyň a asistentek: 
Co nového vám přinesl rok 2023 ve třídách Školy pro mě?

Lucka Brodská
Co mi uplynulý rok přinesl? V červnu 
krásné rozloučení s páťáky, mým prvním 
ročníkem, který jsem učila.  Novou 
trpělivou a velice nápomocnou paní 
asistentku. V září  mi přinesl partu 
dětí/parťáky, která je opravdu skvělá. 
Přinesl mi nové úhly pohledů na věci 
a  s i t u a c e .  P ř i n e s l  m i  u vě d o m ě n í 
a vděčnost za vše, co mám, a především 
spoustu zážitků s dětmi.

Kamča Kolářová
V roce 2023 jsem se vrátila po 30 letech 
opět do školy. Dostala jsem příležitost 
pracovat ve třídě s inovativním progra-
mem Začít spolu. Konečně jsem poznala 
smysluplné vzdělávání. Rovněž mi rok 
2023 přinesl moje bezvadné kolegyně, 
téměř 50 úžasných zvídavých dětí 
a nespočet společných zážitků. Děkuji, 
že mohu být vaší součástí.

 



Zpětná vazba rodičů: 
Doporučili byste svým známým, aby dali své dítě 
do Třídy pro mě? Proč?

Za sebe bych Třídu pro mě doporučila. 
Vyhovuje mi, že se děti učí svým tempem 
a postupně se dle svých aktuálních 
schopností naučí vše potřebné. Děti jsou 
už od první třídy schopné se prezentovat, 
klást otázky, zajímat se o své okolí. 
Prostředí výuky je velmi pestré, program 
v okolí školy též. Vyhovuje mi přátelský 
přístup vůči rodičům, těší mě, že se 
vzájemně potkáváme, známe, spolu-
pracujeme, …
                                                     Anna Trnková

Ano. Pozoruji, že třída pro mě a tento 
způsob vzdělávání v mé dceři rozvíjí 
zodpovědnost, vynalézavost a tvořivost. 
Má zájem o vzdělávání a sama od sebe 
se "učí".
                                        Gabriela Jakubcová

Jak komu. Připadá nám, že tento systém 
přeje mezilidským vztahům na různých 
úrovních. Posiluje sebedůvěru dětí 
a jejich empatii vůči druhým. Napomáhá 
spolupráci. Dává prostor zapojení rodičů. 
Třídy nejsou zaměřené na výkon a srovná-
vání,  nýbrž na radost z poznávání 
a společného bytí.
                            Jonáš a Martina Horáčkovi

Ano, Školu pro mě určitě doporučuji. 
Nabízí různorodé aktivity, ve kterých se 
děti učí nejen znalosti, ale i dovednosti 
z různých okruhů v praktických situacích. 
Mimoděk se také rozvíjí ve vzájemné 
spolupráci,  komunikaci prezentaci 
vlastních výtvorů. Učí se obhajovat svoje 
názory, diskutovat o nich a docházet ke 
shodě. Domnívám se, že to je dobrá 
příprava na život.
                                                   Ondřej Staněk

Ano, doporučila, pokud souzní s myšlen-
kou Začít spolu. Protože celý den ve Třídě 
spolu dává smysl. Děti se zabývají tím, co 
je zrovna zajímá a těší se na další den, kdy 
v tom budou pokračovat. Nemám pocit, 
že by se syn učil zbytečnosti, které nikdy 
nepoužije. Často nás syn překvapuje tím, 
jaké znalosti ze školy nosí a jak dlouho si 
je pamatuje, protože informace přichází 
ve chvíli, kdy ho to zrovna opravdu zajímá. 
Je to jako dílky puzzle. :)
                                          Martina Hrabovská



Ella Patočková

Antonín Jukl

Jan Kubíček

Aneta Pirklová

Nástěnka
absolventů

Ve školním roce 2022/2023 
posíláme do světa prvních
deset absolventů:

Radim Šebetka 



Děkujeme za každého z vás 
a přejeme vám hodně štěstí 
na vaší další cestě.

Marie Schmidt

Alois Jakub Slovák

Eliška Jílková

Kryštof Trávníček 

Sebastian Seidl



Tesaři-UO

Školu pro mě podpořili: 

www.skolaprome-uo.cz             Škola pro mě
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